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    MINNESANTECKNINGAR FRÅN TRIVSELTRÄFF NR 2, 2021 – 10 – 14. 

 

    Ordförande Aulis inledde med att hälsa de närvarande 38 medlemmarna, dagens gäst trubaduren 

    Bengt Troberg och skrivtolkarna varmt välkomna. 

 

#  Tre nya medlemmar presenterades; Karin Vallén, Kent Hovgren och den närvarande Gudrun 

    Bergström. 

 

#  Bengt Troberg framförde några exempel ur sin repertoar. 

 

# Ett antal listor för anmälningar skickades runt, presenterade av Ulf  L., Eva T, och Eva A. 

 

# Ulf visade en Power Point med melodin ”Inget kaffe utan grädde”. Därefter följde kaffepaus. 

 

# Bengt Troberg, som är synskadad och sekr. i SRF – Uppsala län, presenterade vad de Synskadades  

   Riksförbund kan hjälpa till med och vilken verksamhet de driver och situationen att vara synskadad. 

   Mycket hjälp finns att få. Bengt avslutade med att framföra ett antal sånger. Mycket uppskattat. 

 

# Information från styrelsen; 

   Birgit Ahlgren informerade om den tänkta utsmyckningen av Storvreta, ett förslag utformat av 

   Ulf Lindberg och Birgit, är inskickat till bl.a. Kulturnämnden. 

   Vice ordf. Berit läste upp sin insändare till PRO Pensionären gällande särkullbarn, den publice- 

    rades i senaste numret (nr.6 -21). 

    Berit redogjorde även för skrivelsen ang. 70+kortet, sammanställt av Storvreta Utvecklings- 

    råd för inskick till de berörda. Styrelsen PRO Storvreta accepterar skrivelsen. 

    Radio Uppland har gjort en intervju med Berit bl.a. ang. VC avsaknad av resurser. Hon har även 

    skickat en insändare till UNT ang. detta. 

    Ordf.Aulis har tagit kontakt med Uppsala vatten ang. svårigheten att nå avfallspåsar i sin närhet 

    där man bor.U-a vatten meddelade att påsar levereras till Storvreta biblioteket, där det går att  

    hämta. 

    Ulf l. om O`Leary´s lunchkort , som Samorganisationen förhandlat fram. (OBS! giltighetstid   

    fyra (4) månader). Se även hemsidan. 

#  Pågående o kommande aktiviteter. 

    Birgit meddelade att alla veckoträffar är igång. 

    Ulf tog upp filmvisning i GP-salen , om intresse finnes. Tips om filmer önskades. 

    Åke Wenström presenterade och lämnade ut lista om intresse finns för resa till Funäsdalen den 

    10-14/9 2022. 

 

#  Vid medlemmarnas forum fanns inget att ta upp. 

 

#  Dragning av lotteriringen. 

    En extravinst lottades ut, som var möjlig av att förre ordf. Ingegerd överlämnat sitt presentkort som  

    gåva till föreningens medlemmar, vilket hon erhöll i samband med avtackning som förtroendevald. 

 

#  Som avslutning tackade ordf. Aulis skrivtolkarna, kaffekommitttén, Ulf för tekniken och alla de  

    övriga. 

 

      

    Sammanfattare Ianeric. 

    


